
PROTOKÓŁ NR 7

Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ „PRZYSZŁOŚĆ” w MIECHOWIE

 odbytego w dniu 10 września 2019 roku.

Obecni na posiedzeniu:
Stefan  Banach,  Jadwiga  Bożek,   Zdzisława  Gazda,  Marek  Gębosz,  Anna  Gryc,  Ryszard
Kopeć, Wojciech Małodobry, Ewa Smok, Jolanta Sojka, Adam Piechowicz, Michał Syska,
Ewa Szarek, Małgorzata Tkaczewska, Jadwiga Wszół

Nieobecni na posiedzeniu:  ………..

Członkowie Zarządu: Witold Skrzypek, Janina Migza, Adrianna Haluch

Porządek obrad :
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej.
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór oferenta w sprawie budowy 

domów jednorodzinnych na osiedlu Sikorskiego w Miechowie.
4. Sprawy wniesione.

ad.1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Ewa Szarek otworzyła posiedzenie i odczytała porządek obrad, który
został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za. 

ad.2. Przyjęcie protokołu nr 7 z posiedzenia Rady Nadzorczej z dnia 27.08.2019 roku. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. Stwierdzono, że odzwierciedla on przebieg tegoż 
posiedzenia. Protokół nr 7 został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.

ad.3.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór oferenta w sprawie 
budowy domów jednorodzinnych na osiedlu Sikorskiego w Miechowie.
 Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej poinformował zebranych o ogłoszeniu kilku przetargów
na  wybór  oferenta  w  sprawie  budowy  domów  jednorodzinnych  na  osiedlu  Sikorskiego
w Miechowie. Według regulaminu do przetargu powinny przystąpić co najmniej dwie firmy.
Na kolejne ogłoszenie odpowiedziała jedna firma, która zaproponowała wysokie koszty. 
W wyniku dyskusji Rada Nadzorcza podjęła uchwałę na wybór  oferenta  budowy domów
jednorodzinnych  na  osiedlu  Sikorskiego  w  Miechowie  w  sposób  odmienny  od  trybu
przewidzianego w Regulaminie zlecania obcym wykonawcom dostaw i usług w Spółdzielni
w sprawie budowy domów jednorodzinnych na osiedlu Sikorskiego w Miechowie.
Za przyjęciem  uchwały głosowało  14 osób.
Wstrzymujących się – 0
Przeciw – 0

ad 4. Sprawy wniesione.
 Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej przedstawił pismo z Urzędu Gminy i Miasta dotyczące
lokalizacji śmietnika na osiedlu Parkowym pomiędzy blokiem nr 6 a 11. Teren pod kontenery
na  śmieci  z  dotychczasowych  płyt  drogowych  został  poprawiony  podczas  wykonywania
remontu chodnika a na dojściu do niego dosypano kamienia. Natomiast w pobliżu dojścia do



śmietnika wykonany został nowy chodnik prowadzący do placu zabaw. W wyniku dyskusji
stwierdzono, że  nie ma potrzeby przenoszenia śmietnika.

Ponieważ innych spraw nie wniesiono  na tym posiedzenie zostało zakończone. 

Anna Gryc Ewa Szarek
……….……………….                                                    ……..……….……….....
Sekretarz Rady Nadzorczej Przewodnicząca Rady Nadzorczej


